
Opfølgning på akademirådsmøde 27/9 2022: 

Deltagere: Emmelie (konstitueret formand), Mikkel (IHM), Max (HA8, fødevarer), Frederik (Jordbrug) 

1. Akademirådsmail: Emmelie (formand) og Søren skal have adgang: 

Søren har fået adgang og svaret de som afventede svar. Emmelie skal have adgang (og herefter benytte 
mailen til opfølgning på køleskabe) 

2. Emmelie opfølgning på forsøgsordning køleskabe 
Emmelie skal maile til Rebekka (facilitychef) og Jakob (prorektor) om oplevelsen med en forsøgsordning 
uden noget er blevet markedsført? Hvem har den opgave? Akademirådet oplever, at køleskabet i SH7G 
bruges flittigt, mens køleskabet i C-fløjen på Sønderhøj 30 er uheldigt placeret og ikke bruges af de 
studerende. 
 

3. Kapsejlads:  
Opfølgning oktober medio via Frederik 

 
4. Via Flush ads og infoskærme skal der gøres opmærksom på akademirådet, samt rekrutteres nye 

deltagere 

Udkast til flushad er godkendt af akademirådet. Er kommet i rotation på toiletterne per 5. oktober og ca. 
14 dage frem. Opmærksomhed på infoskærme sørger Søren for i uge 41 (der er for mange øvrige 
budskaber i uge 40 at konkurrere mod). 

Emmelie skal holde øje med akademirådsmailen og se om der kommer interesse fra nye medlemmer. 

 

5. Studierepræsentanter til akademiets bestyrelse 
Det blev allerede forud for mødet vedtaget via online afstemning, at Mikkel Nikolajsen er valgt ind. Efter 
lidt ekstra overvejelse har Emmelie Svendsen også meldt sig. Mikkel og Emmelie vil som minimum sidde 
til 1/7 2023. 

 
6. Næste møde 31/10 

 
a. Input til dagsorden 
b. Kapsejlads opf. 
c. Nye medlemmer på prøve og opmærksomhed på at få rekrutteret 
d. Opfølgning TikTok (Søren) (der er allerede lavet opslag omkring cooker i øvrigt) 
e. Dagsorden står Emmelie for – skal gøres opmærksom 14 dage før på akademirådets 

Facebook, så studieråd og medlemmer kan nå at komme med forslag til dagsorden 


